



CANADA

C
O
m
m
u
n
i
Q
U
e

No. 60
No.

FOR IMMEDIATE RELEASE
JUNE 15, 1976
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 15 JUIN 1976

TRAVEL GRANTS FOR CANADIANS PARTICIPATING
IN OVERSEAS CONFERENCES

SUBVENTIONS DE VOYAGE AUX CANADIENS INVITÉS
À PARTICIPER À DES CONFÉRENCES À L'ÉTRANGER

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announces that travel grants have been awarded to the Canadian faculty members listed below under the programme of assistance to Canadian professors invited to participate in conferences overseas.

The grants are awarded by means of a competition held three times a year and cover return airfare. They are open to any Canadian university faculty members who have been invited to present an important paper at an international conference overseas. A parallel programme of travel grants exists for Canadian professors who have been invited to teach at foreign universities for periods of four weeks or longer.

* * * * *

Le ministère des Affaires extérieures annonce que des subventions de voyage ont été accordées aux universitaires canadiens, dont les noms suivent ci-dessous, sous l'égide du programme d'aide aux professeurs canadiens invités à participer à des conférences d'outre-mer.

Les subventions sont accordées par voie de concours tenu trois fois par an et défraient les coûts de transport aérien aller-retour. Ils sont ouverts à tous les universitaires canadiens qui ont été invités à présenter une communication importante à une conférence internationale d'outre-mer. Un programme parallèle de subventions de voyage existe pour les professeurs canadiens qui ont été invités à enseigner dans les universités étrangères pour des périodes de quatre semaines ou plus.

Dr. Monique L. Aubin
Institut national de la recherche scientifique
Université du Québec
23ème Congrès international de géographie, Moscou

Dr. C. Lloyd Brown-John
Department of Political Science
University of Windsor
The Annual Meeting of the International Political Science Association in Edinburgh, Scotland

Dr. Leslie Curry
Department of Geography
University of Toronto
International Geographical Union Congress, Moscow, USSR

Dr. William C.H. Dobson
University of Toronto
30th International Congress of Human Sciences in Asia and North Africa, Mexico City

Dr. William J. Eccles
Department of History
University of Toronto
First International Conference on American History, Genoa, Italy

Dr. Gerald K. Helleiner
Department of Political Economy
University of Toronto
8th Pacific Conference on Trade and Development, Bangkok, Thailand
(U.N. Asian Development Institute)

Dr. Joseph Katz
Department of Comparative Education
University of British Columbia, Vancouver
World Council of Comparative Education Societies, London, England

Dr. G. Melvill Jones
Department of Physiology
McGill University, Montreal
International Symposium on Motor Control Mechanisms, Varna, Bulgaria

Dr. John Woods
Department of Philosophy
University of Victoria, Victoria
22nd Conference on the History of Logic, Cracow, Poland